



EURÓPSKA ÚNIA



regionálny
operačný
program



PREŠOVSKÝ
SAMOSPRÁVNÝ
KRAJ



TATRY 4 SEASONS

NAJLEPŠIE VÝLETY S DEŤMI

The Best Trips with Children • Najlepsze wycieczki z dziećmi
Наилучшие путешествия с детьми



FunVille Hozelec

FunVille je kúzelný svet pre deti plný zábavy a pohybu pod Tatrami. Ponúka deťom pohybové aktivity, nekonečné množstvo zábavy a dobrodružstvo nielen v peknom počasí, ale aj keď to počasie nedovoľuje. Na krytom ihrisku s rozlohou 700 metrov štvorcových čaká vaše deti aktívna zábava a množstvo atrakcií. Lezecké steny, športové ihrisko, dopravné ihrisko, vzduchové delá, guľôčková fontána, megapreliezačka, trampolína, Lego area, Toddler area pre deti do troch rokov. Rodičov čaká príjemné posedenie v kaviarničke pri kávičke a koláčiku, free WiFi. Detské ihrisko je určené deťom vo veku 1-12 rokov. FunVille nájdete v obci Hozelec (bývalé družstvo).

Fun Ville Hozelec

Fun Ville Hozelec is a magic world for kids, full of fun and exercise below the High Tatras. It offers children lots of exercise, endless fun and adventures not only when it's sunny but even when the weather is less favourable. On a 700-square-metre playground your children can take part in lots of activities and enjoy lots of attractions. We offer climbing walls, a sports field, traffic playground, air cannons, ball fountain, a huge climbing frame, a trampoline, Lego area, and Toddler area for children under the age of three. While children are enjoying themselves, their parents can have their time off in a nearby cafe, have a coffee and a cake, and use a free Wi-Fi. The children's playground is suitable for children between the ages of 1 – 12. You can find Fun Ville in the village of Hozelec on the compound of a former farm.



FunVille Hozelec

FunVille to magiczna kraina pod Tatrami pełna niezwykłych atrakcji dla dzieci. Oferuje możliwość aktywnej zabawy i nieskończoną ilość przygód nie tylko przy pięknej pogodzie. Na krytym stadionie o powierzchni 700 metrów kwadratowych na twoje dziecko czeka mnóstwo rozrywek: ściany wspinaczkowe, boisko sportowe, bieżnia, trampolina, Legoland, wielki tunel, fontanna kulkowa, armatki powietrzne i specjalna strefa dla dzieci poniżej 3 roku życia. Rodzice mogą umilić sobie czas przy kawie i ciastku, korzystając z darmowego dostępu do Internetu. Plac zabaw przeznaczony jest dla dzieci w wieku 1-12 lat. FunVille znajduje się na terenie byłej spółdzielni we wsi Hozelec.

Фан Вил – Гозелец

Фан Вил – это волшебный мир для детей, полный развлечения и движения под Татрами. Предлагает детям физическую активность, бесконечные развлечения и приключения не только в хорошую погоду, но даже, если погода этого не позволяет. На крытой игровой площадке площадью 700 квадратных метров ваших детей ждут активные развлечения и много аттракционов. Стена для скалолазания, спортивная площадка, транспортная площадка, пневматическое оружие, шариковый фонтан, мега-перелезки, батут, Toddler арена для малышей до трех лет. Родителей ожидает приятный отдых в кафе за чашкой кофе с пирожным, бесплатный Wi-Fi. Игровая площадка предназначена для детей в возрасте 1-12 лет. Фан Вил найдёте в деревне Гозелец (бывший сельскохозяйственный кооператив).



Tatranská divočina

Tatranská divočina je zábavno-náučný program pre celú rodinu. S tatranskými dobrodružstvami spoznáte najkrajšie a najzaujímavejšie miesta Tatier - Palacinkové dobrodružstvo medveďa Kuba v Tatranskej Lomnici, Stratené puzzle kamzíka Pirina na Skalnatom plesu, Orlý príbeh v Lomnickom sedle, Po stopách tatranských zvieratiek na Hrebienku a Povešť o kvete, ktorý sa stal symbolom Tatier na Štrbskom Plesu.

Tatra Wilderness

The Tatra Wilderness is a fun-educational program suitable for whole families. Taking part in Tatra adventure park you will get a chance to get to know the most beautiful and the most fascinating places of High Tatras – Pancake adventure of Kubo the Bear in Tatranská Lomnica, The Lost Puzzle of Pirin the Chamois at Skalnaté Pleso, The Story of an eagle in Lomnické sedlo mountain valley, Following the footprints of Tatra animals at Hrebienok and the Legend of a flower, which became the symbol of High Tatras at Štrbské Pleso.

Tatrzanska Przygoda

Tatrzanska Przygoda to program edukacyjno-rozrywkowy dla całej rodziny. Dzięki niemu poznacie najpiękniejsze i najbardziej interesujące zakątki Tatr – Naleśnikową przygodę Kubu Niedźwiedzia w Tatrzanskiej Łomnicy, Skradzione puzzle kozicy Piriny na Jeziorze Szczyrbskim, Orlą opowieść na Przełęczy Łomnickiej, Wędrówkę śladami zwierzątek na Smokowieckim Siodółku i Historię kwiatka, który stał się symbolem Tatr na Szczyrbskim Jeziorze.


Tatranskaja gluš

Tatranskaja gluš – это развлекательно-образовательная программа для всей семьи. С татранскими приключениями узнаете о самых красивых и интересных местах Татр – Приключения медведя Куба с блинчиком в Татранской Ломнице, Потерянные пазл серны Пирины на Скалнатор Плесе, Орлиная история в Ломницком седле, По стопам татранских животных на Гребенке и Повесть о цветке, который стал символом Татр на Штрбском Плесе.



Veveričí lanový park Štrbské Pleso

Tento adrenalinový park sa nachádza na Štrbskom Plese. Pozostáva z dvoch druhov tratí. Na svoje si prídu aj dospelí - veľké veverice, aj deti - malé veveričky. Trať pre veľké veverice, postavená z 25 lanových prekážok umiestnených na stromoch vo výške cca 5 m, je dlhá 320 m. Obvykle ju „veľké veverice“ zdolajú za 45 minút. Počas lezenia si okrem značnej dávky adrenalínu užijete aj výhľad na štíty Vysokých Tatier.

 **Squirrel Rope Park at Štrbské Pleso**
This adrenaline park is located at Štrbské Pleso. There you can try to climb two types of track. There is challenge for adults – big squirrels, as well as children – small squirrels. The track for big squirrels contains 25 rope obstacles about 5 m above the ground and is 320 m long. It usually takes the big squirrels about 45 minutes to climb. While climbing, besides feeling the rush of adrenaline you can enjoy marvelous views of the High Tatras peaks.

Wiewiórczy park linowy Szczybskie Jezioro

Ten ekscytujúcy park znajduje się w Szczybskim Jeziorze. Składa się z dwóch rodzajów torów: dla dorosłych - dużych wiewiórek oraz dzieci – małych wiewiórek. Tor dla dużych wiewiórek zbudowany jest z 25 przeszkód zawieszonych na linach wśród drzew na wysokości około 5 m. Jego łączna długość wynosi 320 m. Zazwyczaj „duże wiewiórki“ pokonują go w 45 minut. Podczas pobytu czekają was nie tylko wyjątkowe przeżycia, ale i niezwykły widok Tatrz Wysokich.

Верёвочный парк для белок – Штрбске Плесо

Этот адреналиновый парк находится на Штрбском Плесо. Он состоит из двух видов маршрутов. Удовольствие получат взрослые – большие белки и их дети – маленькие белочки. Маршрут для больших белок построен из 25 верёвочных препятствий, размещённых на деревьях на высоте около 5 м, 320 м в длину. „Большие белки“ обычно его преодолеют в течение 45 мин. При подъёме, кроме больших доз адреналина, будете также наслаждаться видом на вершины Высоких Татр.



Ranč Čajka Kežmarok

Ranč Čajka leží pri lese asi dva kilometre od centra Kežmarku pod Vysokými Tatrami, v dolinke obklopenej lesom. Areál pozostáva z gazdovstva a chaty. Ranč ponúka aktívne využitie voľného času najmä pre rodiny s deťmi a ľuďmi, ktorí hľadajú pokoj a relax v náručí prírody. Na deti sa tešia barančeky, húsky, kačičky, sliepocky, morky, zajačičky, prasiatka, mačičky, psy, koníky. Asi 100 metrov od chaty sa nachádza rybník Zlatná (Hájovňa), vhodný na lov rýb. Na ranči je možné zapojiť sa do chodu gazdovstva, starať sa o zvieratá, kŕmiť ich, čistiť a sedlať kone, kosiť čerstvú trávu, jazdiť na traktore.

Čajka Ranch at Kežmarok

The Čajka Ranch lies about two kilometres from Kežmarok town centre below the High Tatras in a valley surrounded by a forest. The compound consists of a homestead and a cabin. It offers lots of possibilities to actively spend your time mainly for families with children and people looking for peace and quiet within nature. Children will be welcomed by lambs, geese, ducks, hens, turkeys, bunnies, pigs, cats, dogs and horses.

About 100 m from the cabin, there is a pond called Zlatá (Hájovňa) suitable for fishing. While visiting the ranch you can enjoy first-hand experience of everyday life at a homestead, look after the animals, feed them, brush and saddle the horses, mow the grass, drive a tractor.



Ranczo Czajka Kieżmark

Ranczo Czajka położone jest w odległości około 2 km od centrum miasta Kieżmark, u podnóża Tatr Wysokich, w dolince otoczonej lasem. Ranczo składa się z gospodarstwa i chaty. Oferta obejmuje aktywne formy wypoczynku dla rodzin z dziećmi i osób poszukujących relaksu na łonie przyrody. Na dzieci czekają baranki, gąski, kurki, indyczki, świnki morskie, zajączki, prosiaczki, kotki, pieski i koniki. W odległości 100 m od chaty znajduje się staw rybny Złotna (Hajovna) przeznaczony dla wędkarzy. Na ranczu można włączyć się w prace gospodarskie: opiekować się zwierzętami, karmić je i czyścić, siodłać konie, kosić świeżą trawę lub jeździć ciągnikiem.

Ранчо «Чайка» - Кежмарок

Ранчо «Чайка» находится вблизи леса примерно в двух километрах от центра города Кежмарок под Высокими Татрами в долине, окружённой лесом. Ареал состоит из хозяйства и хижины. Ранчо предлагает активный отдых, особенно для семей с детьми и для тех, кто ищет покой и релаксацию в объятиях природы. Детей здесь порадует встреча с овечками, гусьями, утками, курами, индейками, кроликами, поросятами, кошками, собаками и лошадьми. Примерно в 100 метрах от хижины находится пруд Златна (Гаёвня), пригодный для рыбалки. На ранчо можно подключиться к работе по хозяйству, ухаживать за животными, кормить их, чистить и оседлать верховых лошадей, косить свежую траву, ездить на тракторе.





AquaCity Poprad

Mayská pyramída, to je skutočná pyramída vodnej zábavy s atrakciami pre deti a dospelých počas letnej prevádzky. Má tri nerezové bazény, množstvo šmýkačiek, raftovací tobogan a veľa vodných atrakcií, ako divoká rieka, vodný hribek, vodný ježko a vodné chrliče. Bazény s hĺbkou 1 - 1,2 m a teplotou vody do 30°C sú vhodné pre deti i dospelých. Na 20 metrov vysokej Mayskej pyramíde sa zabavíte na zvláštnej rodinnej šmýkačke, na rýchlych a strmých kamikadze šmýkačkách, prípadne vyskúšate raftovací tobogan. Zažijete nezabudnuteľný deň plný zážitkov a dobrodružstiev s vašou rodinou a objavíte atraktívne miesto pre rodinnú zábavu, oddych a relax.

AquaCity Poprad

Mayan Pyramid is a real pyramid of water attractions for children and adults alike open in summer season. It has three stainless pools, lots of waterslides, a raft toboggan and a number of water attractions, such as white-water, a water mushroom, hedgehog spray and water massaging jets. 1 – 1.2 m deep pools with the temperature of 30°C are suitable for both children and adults. On the 20 m tall Mayan Pyramid you can have fun sliding down a wavy family waterslide, sliding down faster and steeper “kamikaze waterslides” or you can try a raft toboggan. You will spend here unforgettable time full of experiences and adventures with your family and will discover a new attractive destination suitable for family holidays, rest and fun.

AquaCity Poprad

Działająca w sezonie letnim Piramida Majów to prawdziwa piramida wodnej zabawy dla dzieci i dorosłych. Składa się z trzech nierdzewnych basenów, mnóstwa ślizgawek i zjeżdżalni oraz wielu innych rozrywek, jak choćby dzika rzeka, grzyb i jeź wodny i liczne wodospady. Baseny o głębokości 1 – 1,2 m i temperaturze wody do 30°C nadają się idealnie zarówno dla dzieci, jak i dorosłych. Na 20-metrowej piramidzie spędzicie czas na rodzinnej zjeżdżalni, szybkich i stromych ślizgawkach kamikadze lub pontonie do raftingu. Przeżyjecie niezapomniany dzień pełen wrażeń, odkrywając miejsce wypoczynku, zabawy i relaksu dla całej rodziny.

АкваСити – Поград

Пирамида майя, это и есть настоящая пирамида водных развлечений с аттракционами для детей и взрослых в летний сезон. Она состоит из трёх бассейнов из нержавеющей стали, множества водных горок, raftингового тобогана и множества водных аттракционов, таких как дикая река, водяной гриб, водяной ёжик и водяные смерчи. Бассейны с глубиной от 1 до 1,2 метров и температурой воды до 30 °С подходят для детей и взрослых. На 20-метровой пирамиде майя будете развлекаться всей семьёй на волнистой горке, на быстрых и крутых горках камикадзе или попробуете спуститься на raftинговом тобогане. Вы проведёте незабываемый день, полный впечатлений и приключений с вашей семьёй и откроете привлекательное место для семейного отдыха и релаксации.



Termálne kúpalisko Izabela vo Vyšných Ružbachoch

Ponúka návštevníkom dva veľké, dva detské vonkajšie bazény a krytý termálny bazén. Originálnou atrakciou areálu je ostrov v rekreačnom bazéne s vysokými ihličnatými stromami, skokanská veža v plaveckom bazéne s výškou päť metrov a odsúvateľná kopuľa na termálnom krytom bazéne. Deti sa môžu vyšantiť v detskom bazéne ležením na pyramíde a tiež v areáli skákaním na nafukovacom detskom hrače.

Thermal Swimming Pool Izabela in Vyšné Ružbachy

Thermal Swimming Pool Izabela in Vyšné Ružbachy offers its visitors two large pools for swimming and two outdoor pools for children. The compound is famous for its out-of-the-ordinary island in the middle of one of the pools with coniferous trees growing on it, a 5-metre-tall diving tower leading to one of the bigger swimming pools and the mov-

ing roof and walls around the thermal pool. Children can have fun playing or swimming in one of the two smaller pools, climbing up the pyramid or jumping on a bouncy castle.

Kąpielisko Termalne Izabela w Wyżnych Rużbachach

Zwiedzającym oferuje dwa duże i dwa dziecięce baseny zewnętrzne oraz kryty basen termalny. Oryginalną atrakcją ośrodka jest wyspa z wysokimi drzewami iglastymi na basenie rekreacyjnym, 5-metrowa skocznia w basenie pływakim i wysuwana kopuła na basenie krytym. Dzieci mogą spędzać czas wspinając się na piramidę w basenie lub skacząc w dmuchanym zamku.

Термальный бассейн Изабелла в Вышних Ружбах

Посетителям предлагаются два больших, два детских открытых бассейна и крытый термальный бассейн. Оригинальным аттракционом ареала является островок в бассейне, на котором растут большие хвойные деревья, мостик высотой пять метров для прыжков в плавательный бассейн и отодвигаемый купол на термальном крытом бассейне. Дети могут весело провести время в детском бассейне, вылезая на пирамиду и прыгая на наддувном детском замке в ареале центра отдыха.



Svištia krajinka na Skalnatom plese

Na Skalnatom plese vo Vysokých Tatrách čaká na najmenších návštevníkov Svištia krajinka. Je to detský areál s preliezačkami v prírodnom prostredí Vysokých Tatier. Súčasťou krajinky sú drevené sochy rôznych tatranských živočíchov. Je to zábavno-náučný chodník, na ktorom dostanú malí turisti informácie zábavnou formou o prírode, faune a flóre a národnom parku. Svištia krajinka je súčasťou projektu Tatranská divočina, rovnako ako obnovený náučný chodník okolo Skalnatého plesa. Informačné tabule poskytujú návštevníkom nielen zaujímavé informácie o prírode Skalnatej doliny, ale aj o výstavbe lanoviek v Tatranskej Lomnici. Na každom paneli je tiež jedna zo súťažných otázok projektu Tatranská divočina.

The Land of Alpine Marmots at Skalnaté Pleso

At a mountain lake called Skalnaté Pleso in High Tatras the smallest of visitors can have fun at the magic land of Alpine marmots. It is a children's playground with jungle gym located amidst natural beauties of High Tatras. Besides others you can see there wooden sculptures of various Tatra animals. It is an educational nature trail where,

in an entertaining way, our smallest tourists are provided with information on nature, fauna and flora of High Tatras as well as High Tatra National Park itself. The land of Alpine marmots was created as a part of a project the High Tatra Wilderness the same as the newly-reconstructed nature trail leading past Skalnaté Pleso. The information posts offer visitors not only interesting information on the nature within the valley of Skalnaté Pleso but also on the construction of the chairlift in Tatranská Lomnica. On every information post there is a quiz question as part of the project called Tatra Wilderness.

Kraina Świstaków na Łomnickim Stawie

Na Łomnickim Stawie w Tatrach Wysokich na dzieci czeka Kraina Świstaków – plac zabaw z przeszkodami na tonie przyrody. Składa się on z drewnianych rzeźb różnych zwierząt tatrzańskich. Kraina Świstaków to ścieżka rozrywkowo-edukacyjna, w ramach której najmłodszy turyści zdobywają wiedzę o faunie i florze parku narodowego. Obszar ten stanowi część programu Tatrzańskie Przygoda, podobnie jak odrestaurowana ścieżka edukacyjna wokół Stawu Łomnickiego. Tablice informacyjne zawierają wiadomości nie tylko na temat okolicznej przyrody, ale także na temat budowy kolejek w Tatrzańskie Łomnicy. Każda z tablic zawiera również jedno z pytań konkursowych projektu Tatrzańskie Przygoda.

Свиштя краинка на Скалнато Плэсе

На Скалнато Плэсе в Высоких Татрах самых маленьких посетителей ожидает Свиштя краинка. Это детская площадка с лазанием в природе Высоких Татр. Частью пейзажа являются деревянные фигурки различных животных Татр. Это развлекательно-образовательный маршрут, на котором маленькие туристы получают информацию в форме игры о природе, флоре и фауне и национальном парке. Свиштя краинка входит в проект «Татранская глушь», так же, как и возобновлённая каменная тропа вокруг Скалнатого Плэса. Таблицы с информацией предоставляют посетителям не только интересную информацию о природе Скалнатой долины, но и о строительстве подъёмников в Татранской Ломнице. На каждой информационной таблице находится также один из вопросов соревнования, касающийся проекта «Татранская глушь».



Stredoveký vojenský tábor v Starej Ľubovni

Lákadlom Starej Ľubovne je stredoveký vojenský tábor, v ktorom môžete zažiť stredovek na vlastnej koži. Čas sa tu zastavil v 15. storočí. V tábore si môžete vyskúšať historické športové disciplíny ako streľba z luku, kuše, hod sekerou – švajčiarkou, či šerm. Nájdete tu delo, aj funkčnú kópiu stredovekého katapultu, najväčšieho na Slovensku. V zrubovej kapitánskej krčme gazdina ponúka niečo chutné pod zub. Pre deti sú pripravené lanové, drevené preliezačky a hoidačky, alebo stredoveký tenis. V lete je zážitkom spanie na drevených truhliciach, v dobových dvoj alebo 6-miestnych plátenných stanoch. Staré tradičné remeslá ako kováčstvo, hrnčiarstvo a tkáčstvo predvádzajú zruční remeselníci.

Medieval Military Camp in Stará Ľubovňa

Medieval Military Camp in Stará Ľubovňa is one of the main attractions of the town where you can experience the Middle Ages first-hand. It is as if the time itself has stopped here in the 15th century. In the camp you can try to do historic sports such as archery, shooting a crossbow, throwing a battle-axe, or fencing. You can see here a cannon, a working catapult replica, the biggest in Slovakia. In a captain's inn made of logs you will be offered a snack. Children have a chance to climb rope or wooden climbing frame, play on a seesaw or play medieval tennis. In summer you can experience sleeping on wooden chests, in medieval linen tents for two or six people. You can observe traditional handicrafts such as smithery, pottery or weaving in progress.

Średniowieczny obóz wojskowy w Starej Lubowli

Atrakcją Starej Lubowni jest obóz wojskowy, w którym na własnej skórze poznacie realia średniowiecza. Czas zatrzymał się tutaj w XV wieku. W obozie możecie spróbować swoich sił w strzelaniu z łuku i kuszy, rzucie siekiarą „szwajcarką” lub szermierze. Można tu również zobaczyć armatę oraz największą działającą katapultę na Słowacji. Gospodyni w zрубowej karczmie kapitańskiej zaferuje wam smaczną przekąską. Na dzieci czekają drewniane i linowe przeszkody i huśtawki, a także średniowieczny tenis. Letnią atrakcją jest możliwość noclegu w drewnianych skrzyniach lub płóciennych dwu- i sześciuosobowych namiotach z epoki. Profesjonalni rzemieślnicy zaprezentują wam tradycyjne formy rzemiosła, takie jak kowalstwo, garncarstwo i tkactwo.



Средневековый военный лагерь в Старой Любовне

Соблазном Старой Любовни является средневековый военный лагерь, в котором можете испытать средневековье на собственной коже. Время здесь остановилось в 15-ом веке. В лагере можете испробовать исторические спортивные дисциплины, такие как стрельба из лука, куше, метание топором – швейцаркой и фехтование. Здесь же вы увидите пушку и действующую копию средневекового катапульты, крупнейшего в Словакии. В деревянной капитанской корчме хозяйка предлагает различные вкусные угощения. Для детского развлечения имеются верёвочные и деревянные лазания и качели или средневековый теннис. В летний период впечатляющим будет ночлег на деревянных сундуках в средневековых двух или 6-местных полотняных палатках. Старые традиционные ремесла, такие как кузнечное, гончарное и ткацкое, демонстрируют квалифицированные ремесленники.



Belianska jaskyňa

Belianska jaskyňa je jedinou verejnosti prístupnou jaskyňou v Tatrách. Nachádza sa na svahu Belianskych Tatier nad Tatranskou Kotlinou. Vchod do jaskyne leží v nadmorskej výške 890 m a je prístupný serpentinovým chodníkom z Tatranskej kotliny, pričom treba prekonať výškový rozdiel 122 m. Dĺžka jaskyne je 3 641 metrov, výškový rozdiel dosahuje 160 metrov. V súčasnosti vedie prehliadka jaskyne po trase dlhej 1 370 m a trvá 70 minút. Už v roku 1896 sa v jaskynných priestoroch svietilo a elektrický prúd do jaskyne dodávala elektrárňa postavená na potoku Biela. Za jeden deň boli povolené iba tri návštevy. Súčasných návštevníkov upútajú predovšetkým sintrové vodopády, pagodovité stalagmity i viaceré jazierka. Symbolom jaskyne je Pisanská veža – dva metre vysoký kvapľový stĺp.

Belianska Cave

Belianska Cave is the only cave in High Tatras open to public. It is located on the slope of Belianske Tatry, above Tatranská

Kotlina. The entrance to the cave is located at the altitude of 890 m and is accessible via a hike trail from Tatranská Kotlina. On your way up to the entrance you have to climb the vertical interval of 122 m. The cave is 3,641 metres long and the vertical interval is 160 metres. A 1,370 metre long track is open to the public and the guided tour takes 70 minutes. The track was electrified already in 1896 and the electric energy was supplied by a power plant built on a creek called Biela the same creek gave the cave its name. Initially only three tours were allowed daily. Today the visitors' attention will be caught mainly by sinter waterfalls, pagoda stalagmites and a number of underground lakes. A two-metre-tall stalactite column called Pisanská veža (the tower of Pisa) is the landmark of the cave.

Jaskinia Bielska

Jaskinia Bielska to jedyna jaskinia w Tatrach dostępna dla zwiedzających. Znajduje się na zboczu Tatr Bielskich powyżej Tatrzńskiej Kotliny. Wejście do jaskini położone jest na wysokości 890 m n.p.m. – prowadzi do niego serpentinowy szlak z Tatrzńskiej Kotliny wymagający pokonania 120 m przewyższenia. Jaskinia ma 3 641 metrów długości



i 160 metrów różnicy poziomów. Zwiedzającym udostępnia się trasę o długości 1 370 m, której przejście zajmuje 70 minut. Już w 1896 roku do wnętrza doprowadzono prąd z elektrowni zbudowanej na potoku Biela. W ciągu jednego dnia jaskinię podziwiać mogły tylko trzy grupy zwiedzających. Współcześnie gości zainteresują przede wszystkim naciekowe wodospady, pagodowate stalagmity i liczne jeziorka. Symbolem jaskini jest dwumetrowy stalagmit – Pisańska Wieża.

Белянская пещера

Белянская пещера является единственной общедоступной пещерой в Татрах. Она расположена на склоне Белянских Татр над Татранской котловиной. Вход в пещеру расположен на высоте 890 метров и доступен по серпантинной дорожке от Татранской котловины, причём необходимо преодолеть высоту 122 м. Длина пещеры 3 641 метров, перепад высот 160 метров. Экскурсия в пещере в настоящее время проходит по маршруту длиной 1 370 м и длится 70 минут. Уже в 1896 году пещера была освещена, а электрический ток в пещеру поставляла электростанция, построенная на реке Биела. В один день



было разрешено только три посещения. Нынешних посетителей заинтересуют, прежде всего, травертиновые водопады, пагодообразные сталагмиты и множество озёр. Символом пещеры является Пизанская башня – капальный столб высотой два метра.





TATRY 4 SEASONS



Klaster turizmu Tatranského regiónu

Projekt je spolufinancovaný z prostriedkov Európskej únie, Regionálny operačný program, Prioritná os 3 Posilnenie kultúrneho potenciálu regiónov a infraštruktúra cestovného ruchu, Opatrenie 3.2 Podpora a rozvoj infraštruktúry cestovného ruchu - neinvestičné aktivity v cestovnom ruchu.



EURÓPSKA ÚNIA



regionálny
operačný
program



PRESOVSKÝ
SAMOSPRÁVNÝ
KRAJ

Európsky fond regionálneho rozvoja „Investícia do vašej budúcnosti“